

## Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

## 保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110 Fax: 2431 1156

Dear Parents, 各位家長: P24184

## Fee collection 繳費通知

The fees stated in the parent letters P24176 will be collected by ePayment System. Details can be referred to the table below.

The fee will be collected through the eClass ePayment system on 26<sup>th</sup> June, 2025. To ensure there is enough balance in the account, parents should deposit the ePayment account by bill payment with the registered PPS account at or before 7:00p.m. of 23<sup>rd</sup> June, 2025 (Call 18031 or use PPS mobile App with the Merchant Code 6137). Parents can login to eClass ePayment Platform or eClass Parent App to review the payment status. Please visit <a href="https://bit.ly/83epay">https://bit.ly/83epay</a> for details.

貴子弟須以電子繳費系統繳交家長信 P24176 列出之費用,詳情可參閱下表。

本校將於二零二五年六月廿六日透過電子繳費系統直接收取下列各級綜合收費。請家長確保 貴子弟之電子繳費戶口存有足夠款項,請於二零二五年六月廿三日下午七時前透過繳費靈替 貴子弟之電子繳費戶口增值(致電 18033 或使用流動應用程式,商戶編號 6137。家長可登入本校 eClass 電子繳費平台或 eClass 流動應用程式查核繳費情況。詳情可瀏覽 https://bit.ly/83epay.

Class Fee 費用	班別	S.1 中一	S.2 中二	S.3 中三	S.4 中四	S.5 中五
Ticket Subscription of 40th Anniversary Variety Show「四十周年校慶綜藝晚會」門票訂購	(\$)	\$40-\$360*#				
Total 合計	(\$)	\$40-\$360*#				

\*Only for students concerned. \*只適用於個別有需要之學生。

# Parents can view e-notice P24160 through the eClass app to check the number of tickets ordered and the payable amount.

"家長可自行透過 eClass app 查閱電子通告 P24160,以檢視已訂購的門票數量及應付金額。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College 保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅頴忠校長 20<sup>th</sup> June, 2025 二零二五年六月二十日